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Or. 0002.4.2023 

PROTOKÓŁ NR XLVIII/23 

RADY MIASTA WYSOKIE MAZOWIECKIE 

z dnia 28 kwietnia 2023 r. 

 

 Z posiedzenia XLVIII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przeprowadzonej 

w dniu 28 kwietnia 2023 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Wyso-

kiem Mazowieckiem. 

 Otwarcie sesji nastąpiło o godz. 11 00. Na 14 osobowy skład Rady Miasta, 

w momencie otwarcia uczestniczyło 14 radnych w związku, z czym Przewodniczący Rady 

stwierdził prawomocność posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przywitał zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że porządek obrad został radnym 

dostarczony wraz z materiałami na sesję, po czym go odczytał: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta Wysokie 

Mazowieckie. 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej miasta Wysokie Mazowieckie. 

6. Przyjęcie informacji z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2022 rok. 

7. Przyjęcie informacji dotyczącej realizacji uchwały w sprawie szczegółowych zasad utrzy-

mania porządku i czystości w mieście. 

8. Podjęcie Uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowego Obywatela Miasta Wysokie 

Mazowieckie”. 

9. Podjęcie Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązko-

wego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logope-

dów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych, dla których wymiar nie zo-

stał określony w Karcie Nauczyciela oraz zasad udzielania rozmiaru obniżek tygodniowe-

go obowiązkowego wymiaru godzin dyrektorom i wicedyrektorom oraz nauczycielom na 

innych stanowiskach kierowniczych określonych w statutach szkół i przedszkoli. 

10. Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. 

11. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie 

Mazowieckie na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2023-2027. 

12. Interpelacje i wnioski. 

13. Sprawy różne. 

14. Zapytania i wolne wnioski. 

15. Zamknięcie obrad sesji. 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski do porządku ob-

rad. 

Radny p. Józef Sokolik wniósł o przesunięcie kolejności porządku obrad tj. uchwały 

w sprawie nadania tytułu ,,Honorowego Obywatela Miasta Wysokie Mazowieckie“  be-

zpośrednio po punkcie 4. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Ewa Konarzewska wniosła o rozszerzenie porządku obrad 

o punkt ,,Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo - 

go ,,Nad Brokiem" jako punkt 10 porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 

o przesunięcie kolejności porządku obrad tj. Uchwały w sprawie nadania 

tytułu ,,Honorowego Obywatela Miasta Wysokie Mazowieckie  jako punkt 5 . 

- czas głosowania: 28 kwietnia 2023, godz. 11:15, wyniki: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ 

SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Adam Buciński (ZA), Lech Kazi-

mierz Jamiołkowski (ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek 

(ZA), Andrzej Tomasz Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski 

(ZA), Wojciech Moczydłowski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), Józef Sokolik 

(ZA), Sylwia Wasilewska (ZA) 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie wniosek  w sprawie 

o rozszerzenie porządku obrad o punkt ,,Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia Statutu 

Związku Powiatowo - Gminnego ,,Nad Brokiem" jako punkt 10 porządku obrad. 

- czas głosowania: 28 kwietnia 2023, godz. 11:16, wyniki: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ 

SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Jamiołkowski 

(ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), Andrzej Tomasz 

Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), Wojciech Mo-

czydłowski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), Józef Sokolik (ZA), Sylwia Wasi-

lewska (ZA) 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek odczytał porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta Wysokie 

Mazowieckie. 

5. Podjęcie Uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowego Obywatela Miasta Wysokie 

Mazowieckie”. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej miasta Wysokie Mazowieckie. 

7. Przyjęcie informacji z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2022 rok. 
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8. Przyjęcie informacji dotyczącej realizacji uchwały w sprawie szczegółowych zasad utrzy-

mania porządku i czystości w mieście. 

9. Podjęcie Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowe-

go wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych, dla których wymiar nie został okre-

ślony w Karcie Nauczyciela oraz zasad udzielania rozmiaru obniżek tygodniowego obowiąz-

kowego wymiaru godzin dyrektorom i wicedyrektorom oraz nauczycielom na innych stano-

wiskach kierowniczych określonych w statutach szkół i przedszkoli. 

10. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo - Gminnego „Nad Bro-

kiem”. 

11. Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. 

12. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie 

Mazowieckie na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2023-2027. 

13. Interpelacje i wnioski. 

14. Sprawy różne. 

15. Zapytania i wolne wnioski. 

16. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 

obrad ze zmianami. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. - czas głosowania: 28 kwietnia 2023, godz. 

11:19, wyniki: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Adam Buciński (ZA), Lech Kazi-

mierz Jamiołkowski (ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek 

(ZA), Andrzej Tomasz Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski 

(ZA), Wojciech Moczydłowski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), Józef Sokolik 

(ZA), Sylwia Wasilewska (ZA) 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że porządek został przyjęty. 

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że protokół  był dostępny 

w biurze rady oraz w systemie eSesja, zapytał o uwagi - nie wniesiono, następnie poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Miasta. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XLVII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

- czas głosowania: 28 kwietnia 2023, godz. 11:20, wyniki: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ 

SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Jamiołkowski 

(ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), Andrzej Tomasz 

Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), Wojciech Mo-

czydłowski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), Józef Sokolik (ZA), Sylwia Wasi-

lewska (ZA) 



Strona 4 z 11 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że protokół został przyjęty jednogło-

śnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.4 Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta 

Wysokie Mazowieckie. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko w sprawozdaniu z działalności przedstawił informację 

z bieżącego funkcjonowania, m.in. o podpisanych zarządzeniach z okresu międzysesyjnego 

( w załączeniu do protokołu): 

- w sprawie przedstawienia sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2022 rok, 

-w sprawie zmiany planu finansowego w zakresie gromadzenia środków na wydzielonym 

rachunku dochodów z Funduszu Pomocy na realizację zadań związanych z pomocą obywate-

lom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa w 2023 roku, 

-w sprawie opracowania planu finansowego w zakresie gromadzenia środków na wydzielo-

nym rachunku dochodów z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 z przeznaczeniem na doda-

tek węglowy i dodatek elektryczny w 2023 roku, 

- w sprawie określenia sposobu wykonania uchwał Rady Miasta, 

- w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok, 

- w sprawie przygotowania projektów uchwał Rady Miasta Wysokie Mazowieckie, 

dodatkowo Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko poinformował o: 

- pozytywnym rozpatrzeniu wniosku na budowę żłobka miejskiego, planowanego na około 

120 miejsc. Do połowy maja br. należy wyrazić akces związany z uczestnictwem w programie, 

a w terminie około 3 miesięcy miasto powinno podpisać stosowne umowy. Inwestycja pla-

nowana jest przy Przedszkolu Miejskim Nr 2,  

- działaniach i planach podejmowanych w związku z uruchomieniem nowego programu ope-

racyjnego FUNDUSZE EUROPEJSKIE DLA PODLASKIEGO 2021-2027 Miasto Wysokie Mazo-

wieckie w ramach działania 2.9 Gospodarka Wodna i Ściekowa, może aplikować o środki na 

przedsięwzięcia zawarte w VI aktualizacji Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków Komu-

nalnych w ramach tych przedsięwzięć wykonana zostanie budowa i przebudowa kilku odcin-

ków kanalizacji sanitarnej oraz rozbudowa oczyszczalni ścieków i budowa w jej obrębie bate-

rii fotowoltaicznej, 

- złożonym wniosku o dofinansowanie projektu modernizacji oświetlenia ulicznego 

na terenie miasta Wysokie Mazowieckie z Regionalnego Programu Operacyjny Wojewódz-

twa Podlaskiego, działanie 5.4 strategie niskoemisyjne, ogólna wartość projektu to około 4,5 

mln, dofinansowanie to około 85%, 

- złożonym wniosku na przebudowę skrzyżowania ulicy Jagiellońskiej i ul. Długiej 

wraz z budową sygnalizacji świetlnej, oraz budową zatoki dla autobusów z peronem, 

- ogłaszanych konkursach w Podlaskim Regionalnym Programie Operacyjnym umożliwiają-

cych realizację planowanej inwestycji budowy kładki, zbiornika retencyjnego, w których mia-

sto planuje brać udział,  

- zakończeniu rekrutacji do przedszkoli miejskich i przyjęciu wszystkich dzieci, 

- zakończonej inwestycji realizowanej z Funduszu Polski Ład ul Sportowej. 
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(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał czy są uwagi lub wnioski do przedsta-

wionego sprawozdania – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada Miasta przyjęła sprawozda-

nie Burmistrza Miasta Wysokie Mazowieckie, bez uwag. 

Ad 5. Podjęcie Uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowego Obywatela Miasta Wyso-

kie Mazowieckie”. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że projekt Uchwały oraz , wniosek 

z podpisami wnioskodawców został udostępniony radnym w systemie e-Sesja,  materiałem 

zajmowała się Komisja Kultury i Oświaty, poprosił o przedstawienie opinii Przewodniczącą  

komisji.  

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty p. Sylwia Wasilewska stwierdziła, komisja zapo-

znała się z projektem uchwały, oraz wnioskiem. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały przy jednym głosie wstrzymującym się. Tytuł nadawany jest za wieloletnią współ-

pracę z samorządem oraz kultywowanie postawy patriotycznej regionu i miasta Wysokie 

Mazowieckie.  

Radny p. Józef Sokolik w trakcie swojej wypowiedzi radny p. Józef Sokolik przybliżył postać 
i wizyty kpt. Sulatyckiego w Wysokiem Mazowieckiem. 
 Kapitan Sulatycki urodził się 23 sierpnia 1933 w Skarżysku-Kamiennej. Od 1991 
do 1993 był podsekretarzem stanu w Ministerstwie Transportu i Gospodarki Morskiej 
w rządach Jana Olszewskiego i Hanny Suchockiej. Piastował również funkcję prezesa 
Towarzystwa Morsko-Gospodarczego im. Eugeniusza Kwiatkowskiego, którą sprawował 
do stycznia 2012, gdy został honorowym prezesem tej organizacji. W 2005 został honorowym 
członkiem Unii Stowarzyszeń i Organizacji Polskich w Ameryce Łacińskiej. Został odznaczony 
Krzyżem Wielkim Odreru Odrodzenia Polski (2016), Odznaką Honorową "Bene Merito" 
(2016), Złotym Medalem "Zasłużony Kulturze Gloria Artis" (2017) czy Medalem "Thorunium" 
(2018). 
 Wystąpienie kapitana podczas uroczystości nadania imienia technikum wchodzącego 
w skład Centrum Kształcenia Zawodowego w 2009 roku, to był jego pierwszy kontakt 
z młodzieżą w naszym regionie. Było bardzo podniosłe historyczno-patriotyczne, ale 
w głównej mierze skierowane właśnie do młodych ludzi i każdorazowo, podczas spotkań to 
ta kwestia kształtowania postaw patriotycznych, obywatelskich tych młodych ludzi była 
bardzo istotna. Gdyby nie wojna to byłby mieszkańcem miasta Wysokie Mazowieckie. Kiedy 
wybuchła wojna, jego ojciec dostał polecenie ewakuacji starostwa, urzędu w bezpieczne 
miejsce, w efekcie końcowym wiadomo jak toczyła się historia - dostał rozkaz zabezpieczenia 
dokumentów i rozwiązania urzędu, bo wszystko było zajęte - z jednej strony Niemcy, z drugiej 
strony Sowieci. Kiedy rodzina Sulatyckich była w Wysokiem Mazowieckiem, na początku 
mieszkała u państwa Kiełczewskich, zaprzyjaźnili się z nimi i pojawiła się propozycja zakupu 
działki, budowy domu i zamieszkania w Wysokiem Mazowieckiem . Pan kapitan uczył się 
najpierw we Wrocławiu, potem w Szczecinie w technikum związanym z morzem. Jako 
prymusa przeniesiono go z technikum do Państwowej Szkoły Marynarki, tam studiował, ale 
niestety w 1953 roku władze komunistyczne wyrzuciły go z tej szkoły za to, że zataił 
informacje o tym, że jego ojciec był oficerem Wojska Polskiego przed wojną.  
 W tym roku młodzież z wysokomazowieckich szkół ponadpodstawowych miała okazję 
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spotkać się z kapitanem Sulatyckim podczas wspólnego wyjazdu na Pomorze. Wycieczka ta 
była właśnie zainicjowana przez samego kapitana. W trakcie jej trwania uczniowie mogli 
poznać Akademię Marynarki Wojennej, odwiedzili Westerplatte czy stocznię remontową 
w Gdańsku. Tytuł Honorowego Obywatela Miasta nadaje Rada Miasta w drodze uznania 
osoby. ,,Myślę, że ta osoba, którą krótko przedstawiłem, bo można by było na ten temat 
mówić, zasługuje na to, tym bardziej, że jest osobą znaną, odznaczoną wieloma 
odznaczeniami państwowymi, jest doctorem honoris causa Akademii Morskiej w Gdyni, także 
inne środowiska, szczególnie te morskie środowisko go bardzo mocno doceniają (...) 
Uważam, że skoro były te związki, są te związki z naszym miastem to zasługuje na to, żeby być 
honorowym obywatelem naszego miasta. 
Radny p. Bogdan Matuszewski stwierdził, że jego zdaniem w uzasadnieniu uchwały brakuje 
wskazania zasług dla miasta czy inicjatyw skierowanych do mieszkańców.  
Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko podziękował wnioskodawcom za taki wniosek, ponie-

waż każda osoba, która chce pomóc miastu, a nie przeszkodzić, jest bardzo mile widziana. 

Stwierdził, że w swojej pracy spotkał bardzo wiele osób, które nie pomagały, a wręcz prze-

szkadzały i pewnie każdy w swoim życiu również się z takimi osobami spotkał (...) Ja powiem 

Państwu tylko tyle - ja, jak zadzwonię do kapitana Sulatyckiego, to nikt z terenu wojewódz-

twa podlaskiego nie załatwi mi wejścia, a przez kapitana mam wszystkie drzwi otwarte. Jeżeli 

jest osoba, która chce pomóc i pomaga to z naszej strony powinna być taka sama sytuacja - 

uszanowania tej osoby, która przez wiele, wiele lat tu funkcjonowała, a jeżeli ma możliwość 

pomocy - to pomaga. 

Radny p. Przemysław Alkowski stwierdził, że abstrahując od osoby kpt. Sulatyckiego  tytuł 

Honorowego Obywatela Miast Wysokie Mazowieckie jest za szczególne wyróżnienie i w tejże 

uchwale tego szczególnego wyróżnienia zasług nie znajduje. Radny uważa, że osób do uho-

norowania i żyjących i nie żyjących jest znacznie więcej, zdaniem radnego w  projekie uchwa-

ły czegoś zabrakło.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt powyższej 

uchwały.  

Głosowanie w sprawie podjęcia Uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowego Obywa-

tela Miasta Wysokie Mazowieckie”. - czas głosowania: 28 kwietnia 2023, godz. 11:59, wyni-

ki: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Adam Buciński (ZA), Lech Kazi-

mierz Jamiołkowski (ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek 

(WSTRZYMUJĘ SIĘ), Andrzej Tomasz Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (WSTRZYMUJĘ 

SIĘ), Sławomir Mioduszewski (ZA), Wojciech Moczydłowski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian 

Podbielski (ZA), Józef Sokolik (ZA), Sylwia Wasilewska (ZA) 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził że Uchwała została podjęta.  

(Uchwała Rady Miasta Wysokie Mazowieckie Nr NR XLVIII/292/2023 z dnia 28 kwietnia 2023 

roku w sprawie nadania tytułu "Honorowego Obywatela Miasta Wysokie Mazowieckie" w 

załączeniu do protokołu). 

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 6. Ocena zasobów pomocy społecznej miasta Wysokie Mazowieckie. 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że sprawozdanie było omawiane 

na komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej, poprosił o stanowisko komisji. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej p. Karol Nowicki poinformował, że 

komisja zapoznała się ze sprawozdaniem, uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta p.  Marek Kajurek zapytał o uwagi. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że Rada Miasta przyjęła  ocenę 

zasobów pomocy społecznej miasta Wysokie Mazowieckie i nie wniosła uwag. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 7. Przyjęcie informacji z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2022 

rok. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że sprawozdanie było omawiane 

na komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej, poprosił o stanowisko komisji. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej p. Karol Nowicki poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższe. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał o uwagi, nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie przyjęcie informacji 

z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2022 rok. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia informacji z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Spo-

łecznej za 2022 rok. - czas głosowania: 28 kwietnia 2023, godz. 12:06, wyniki: ZA: 12, PRZE-

CIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Jamiołkowski 

(ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (BRAK GŁOSU), Marek Kajurek (ZA), Andrzej 

Tomasz Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), Wojciech 

Moczydłowski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), Józef Sokolik (BRAK GŁOSU), 

Sylwia Wasilewska (ZA) 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że Rada Miasta jednogłośnie przy-

jęła informacje z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2022 rok. 

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.8. Przyjęcie informacji dotyczącej realizacji uchwały w sprawie szczegółowych zasad 

utrzymania porządku i czystości w mieście. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, projekt informacja została 

dostarczona w formie elektronicznej, materiał był przedmiotem analizy komisji 

Funkcjonowania Miasta.  

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta p. Bogdan Matuszewski poinformował, że 

komisja pozytywnie oceniła przedmiotowy materiał, uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał o uwagi, nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie przyjęcie informacji 

dotyczącej realizacji uchwały w sprawie szczegółowych zasad utrzymania porządku i czystości 

w mieście. 

 Głosowanie w sprawie przyjęcia informacji dotyczącej realizacji uchwały w sprawie 

szczegółowych zasad utrzymania porządku i czystości w mieście. - czas głosowania: 28 
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kwietnia 2023, godz. 12:09, wyniki: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Jamiołkowski 

(ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), Andrzej Tomasz 

Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), Wojciech 

Moczydłowski (BRAK GŁOSU), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), Józef Sokolik 

(BRAK GŁOSU), Sylwia Wasilewska (ZA) 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że  informacja została przyjęta 

jednogłośnie.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 9. Podjęcie Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia tygodniowego obowiąz-

kowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logope-

dów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych, dla których wymiar nie został 

określony w Karcie Nauczyciela oraz zasad udzielania rozmiaru obniżek tygodniowego ob-

owiązkowego wymiaru godzin dyrektorom i wicedyrektorom oraz nauczycielom na innych 

stanowiskach kierowniczych określonych w statutach szkół i przedszkoli. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym w formie elektronicznej, temat był omawiany na komisji Kul-

tury i Oświaty.  

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska przedstawiła pozytywną opi-

nię do projektu uchwały. Stwierdziła, że zmiana jest związana z zaleceniami pokontrolnymi 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, została wprowadzona zmiana polegająca na usunięciu po-

stanowień zawartych w §2 ust 4 uchwały, przedstawiony projekt uchwały został przesłany do 

związków zawodowych i otrzymał opinię pozytywną.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał o uwagi, głosy w dyskusji – nie zgło-

szono.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt Uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedago-

gicznych i doradców zawodowych, dla których wymiar nie został określony w Karcie Nauczy-

ciela oraz zasad udzielania rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

dyrektorom i wicedyrektorom oraz nauczycielom na innych stanowiskach kierowniczych 

określonych w statutach szkół i przedszkoli. 

Głosowanie w sprawie podjęcia Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia tygo-

dniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psy-

chologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych, dla których 

wymiar nie został określony w Karcie Nauczyciela oraz zasad udzielania rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dyrektorom i wicedyrektorom oraz nauczy-

cielom na innych stanowiskach kierowniczych określonych w statutach szkół i przedszkoli. - 

czas głosowania: 28 kwietnia 2023, godz. 12:13, wyniki: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ 

SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Jamiołkowski 

(ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), Andrzej Tomasz 

Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), Wojciech Mo-

czydłowski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), Józef Sokolik (BRAK GŁOSU), 

Sylwia Wasilewska (ZA) 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że Uchwała został podjęta jedno-

głośnie.  

(Uchwała Rady Miasta Wysokie Mazowieckie NR XLVIII/293/2023 z dnia 28 kwietnia 2023 

roku zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych i doradców zawodowych, dla których wymiar nie został określony w Karcie 

Nauczyciela oraz zasad udzielania rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin dyrektorom i wicedyrektorom oraz nauczycielom na innych stanowiskach kierow-

niczych określonych w statutach szkół i przedszkoli w załączeniu do protokołu).  

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

10. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo - Gminnego „Nad 

Brokiem”. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały  został rad-

nym dostarczony w formie elektronicznej. Projekt był przedmiotem analizy Komisji Funkcjo-

nowania Miasta, poprosił o opinię. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski przedstawił 

pozytywną opinię komsji.  

Informację w sprawie przedstawił Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie Projekt Uchwały w 

sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo - Gminnego „Nad Brokiem”. 

Głosowanie dotyczące podjęcia Uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo - 

Gminnego „Nad Brokiem”. - czas głosowania: 28 kwietnia 2023, godz. 12:18, wyniki: ZA: 13, 

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Jamiołkowski 

(ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), Andrzej Tomasz 

Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), Wojciech Mo-

czydłowski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), Józef Sokolik (BRAK GŁOSU), 

Sylwia Wasilewska (ZA) 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(Uchwała Nr XLVIII/294/2023 z dnia 28 kwietnia 2023r w sprawie przyjęcia Statutu Związku 

Powiatowo - Gminnego „Nad Brokiem”. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 
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Ad.11 Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym w formie elektronicznej, był przedmiotem analizy Komisji 

Finansowej. Poprosił o opinię komisji.  

Przewodniczący Komisji Finansowej p. Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opi-

nię komisji do projektu uchwały. 

Informacje w sprawie przedstawiła Skarbnik Miasta p. Renata Kamińska  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. 

Głosowanie w sprawie podjęcia Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. - 

czas głosowania: 28 kwietnia 2023, godz. 12:25, wyniki: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ 

SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Jamiołkowski 

(ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), Andrzej Tomasz 

Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), Wojciech Mo-

czydłowski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), Józef Sokolik (BRAK GŁOSU), 

Sylwia Wasilewska (ZA) 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie.  

(Uchwała Rady Miasta Wysokie Mazowieckie  NR XLVIII/295/2023 z dnia 28 kwietnia 2023 

r.  w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok w załączeniu do protokołu).  

Ad. 12 Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wy-

sokie Mazowieckie na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2023-2027. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym w formie elektronicznej, projekt był przedmiotem analizy 

Komisji Finansowej. 

Przewodniczący Komisji Finansowej p. Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opi-

nię komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2023-2026 

wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2027. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jed-

nogłośnie.  

(Uchwała Rady Miasta Wysokie Mazowieckie  NR XLVIII/296/2023 z dnia 28 kwietnia 2023 r. 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Wysokie Mazowieckie na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2023-2027) 
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Ad. 13Interpelacje i wnioski. 

Nie zgłoszono 
 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.14 Sprawy różne. 

Nie zgłoszono 

Ad. 15 Zapytania i wolne wnioski. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Adam Buciński zapytał planowane do nasadzenia 

drzew na tzw. mini obwodnicy miasta. Radny stwierdził, że miasto Wysokie Mazo-

wieckie rzadko wcina drzewa, jeżeli zdarzają się wycinki są realizowane przez inne in-

stytucje działające na terenie miasta, radny przypomniał o około 100 nasadzonych 

drzewach przy al. Niepodległości.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek wskazał, że na tzw. ,,Alei Lipowej” nasadzane 

będą lipy w związku z ich korzystnym wpływem na ekosystem. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko wskazał, że został napisany wniosek o środki zewnętrz-

ne z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w kwocie około 15 tysięcy, pra-

cownika zajmującego się obsługą zieleni miejskiej, planowane jest złożenie kolejnego 

wniosku.  

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 16 Zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta  

zamknął XLVIII sesję Rady Miasta godz. 12 32.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)  

Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Damian Cieślukiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miasta Wysokie Mazowieckie 

   Marek Kajurek 


